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The Witness是一套高量程智商游戏，其灵感源于Jonathan Blow的第一人称冒险解谜游戏
《The Witness》。测试者无需多余的知识，只需要模式识别能力。为保证测试的公平性和效
应，请测试者务必独立完成。

与传统的高量程测试不同，此测试的每道谜题（包含?或题干有特殊说明的题目)并不是一个
独立的个体，而与其他谜题有着某种逻辑上的联系性。正确的答案不仅要保持逻辑的简洁及
美感，还要考虑它与其他谜题的逻辑关系。除了作特殊说明的谜题，测试者请将谜题的每处?
补充完整以使其逻辑完备且优美，每道题有且只有一个最优解。测试者每正确解决一个谜题
积1分(对于要求提供思路的谜题，必须思路和答案都正确才能得分)，最终的得分为每道题的
得分之和。

有意参加测试的人请发送邮件至tcf123@mail.ustc.edu.cn,我们会给您发送测试题目。提交
测试的人请提交个人信息、你的测试答案（可以包含解题思路)和之前做过的所有高量程成绩
至邮箱tcf123@mail.ustc.edu.cn并转账80元人民币（前20份提交免费）至PayPal账号
tcf123@mail.ustc.edu.cn或支付宝：18225877326 QQ：1076474696 2623210647，我们会在
14个工作日内给您回复测试成绩及分数分布情况。每个人仅限两次提交，收集到20份数据后
我们会制做第一次量表。

The Witness is a high-range IQ tests inspired by Jonathan Blow’s first-person puzzle game 
The Witness. It does not need extra knowledge but only the ability of pattern recog-nition. In order to 
ensure the fairness and effect of the test, testers must complete it independently.

Unlike traditional high-range IQ tests, each puzzle (Items with ? or specific explanation) in this test is 
not independent, but has some logical connection to other puzzles. The correct answer should not 
only keep the logic simple and beautiful, but also consider the logical relationship with other 
puzzles. Except some puzzles with special explanation, the tester should complete each ? to make 
puzzle logically complete and beautiful. Each puzzle has only one optimal solution. Every optimal 
solution brings you 1 point(If puzzle need your solution, you can get the point only when 
solution and answer are both correct), the final score is the sum of the scores of each puzzle.

If you are interested in taking this test, please send an email to tcf123@mail.ustc.edu.cn and We 
will send you the test. For submitting, please send your personal informations, All prior test scores 
on standardized and high range tests and the answers(ideas of your an-swers are optional) to 
tcf123@mail.ustc.edu.cn and transfer 80CNY (Test is free for first 20 submissions) to the PayPal 
account tcf123@mail.ustc.edu.cn or QQ: 1076474696 2623210647, We will reply  you with test 
scores and score distribution within 14 working days. Each person is limited to two 
submissions, and We will create first norm after collecting 20 samples.



Entry area

Welcome to the island of wisdom!

1). 1, 1, 1, 1, 1

10
9

). 1, 2, 3, 4, ?

121
81

). 1, 2, 4, 8, ?

8
729

). 0, 1, 2, 4, ?

?). 0, 1, 2, 4, ?

Hint: Decimal

Labyrinth

If you lost all directions, just follow your mind.

Please complete ? and figures.

a).

2 1 1

1

1



b).

1

1

1 1 2

c).

3 3

2

3 3

d).

?

? ?

? ?

e).

? ? ?

? ? ?

? ? ?

f). =1111



g). =2112

h). =33334222

i). =?

j). =?

k).

? ?

? ? ?

? ? ?

=?

( Attetion: There is no ? in the first blank. )



Circle

Infinitesimal is Infinity.

l).

m).

n).



o).

p).

q).



r).

Square

For festivals, people from cities around brought food to cook on the scared, grand fires

of the city.

1).

1 2 3

? ? 9

1 16 ?

2).

1 2 3

6 ? 6

? 6 1

3).

1 2 3

4 ? 6

13 ? ?



4).

1 2 3

4 5 6

7 ? ?

4*). Please explain your answer of 4)

5).

1 2 2

? 3 2

? 2 1

5*). Please explain your answer of 5)



Symmetry

Here or the synagogue, to god it’s the same difference.

I). 1,2,3,4,5,6,7,8,9 1,?,?,?,25,?,?,?,? 1,?,?,?,?,?,?,?,256

II). 1,2,3,4,5,6,7,8,9 1,2,3,?,X,5,6,?,?,8,9 1,2,3,4,?,X,6,7,?,?,?,?,X,X

III). 1,2,3,4,5,6,7,8,9 1,1,6,1,?,?,?,?,?,1,6,?,1,?,1 1,2,?,2,1,?,?,2,?,?,1,2,2,2,1,?

IV). 1,2,3,4,5,6,7,8,9 1,2,3,?,5,6,7,8,?,?,?,?,?,14,? 1,2,3,4,?,6,7,?,?,?,1,2,?,?,?,6

V). 1,2,3,4,5,6,7,8,9 1,2,3,5,X,14,14,14,14 1,2,3,4,6,?,?,?,X

VI). 1,4,9||1,?,?,2,?,?,?,3 1,2,3,4,5,6,7,8,9

VII). X,X,X,X,X,X,×,X,X||X,X,X,X,X,×,×,X,X||?,?,?,?,?,?,?,?,?



Forest

No clouds or trees is not beautiful.

1/1 ).

1/21 ).



1/12 ).

12/(1 + 1) ).



13/? ).

Challenge

I don’t love all of you, but I would if I could.

Exit).

:: 25644, 63984, 16411, ?, 01012

Windmill).



Gravity).

Please complete the following figure to make it logically strict.



Checkerboard).

Please complete the lattice.

Sequence).

?

15
::

5

11
::
343

909

And explain your idea.

The Witness).

6, 9, ?, 18, ?, ?, 12, 25



End Poem

A star at dawn.
A bubble in a stream.
A flash of lightning in a summer cloud.
A flickering lamp.
A phantom.
And a dream.


